



敬啟者：本園現有下列 6 月份通告通知家長，請家長留意並按時跟進。

- (一) 6 月份之學費，家長請於十號前親臨校務處或放入學生通告袋內繳交。校車生可放進每月派發之收費袋內，連同校車費一併繳交。
- (二) 5 月 31 日(星期五) 舉行親子競技同樂日，報名參加之家庭，請準時上午 9：45 自行前往到達鐘聲慈善社胡陳金枝中學四樓禮堂集合。
- (三) 親子閱讀獎勵計劃將於本年度下學期(由 2024 年 2 月至 2024 年 6 月)舉行，活動快將完結，請學生把完成「閱讀冊」於 6 月 3 日(星期一)前交回校。
- (四) 6 月 3 日(星期一) K3 學生參觀「立法會綜合大樓」，K1 及 K2 學生照常上課。
- (五) 6 月 4 日 安排攝影公司到校為學生拍攝個人學生相及班相。
- (六) 6 月 5 日(星期三)及 6 月 6 日(星期四)為公布 2024 年度小一「統一派位結果」，有關結果透過郵遞方式通知家長(如家長在「選擇學校表格」內同意透過手提電話號碼接收結果，亦會於 6 月 5 日透過電話短訊得知統一派位結果)。獲派位之學生(K3)家長，請於 6 月 11 日(星期二)至 6 月 13 日(星期四)前往獲派小學辦理註冊手續。
- (七) 6 月 10 日(星期一)為端午節假期。
- (八) 6 月 14 日(星期五)舉行下學期第三次(六、七月份)生日會，今次主題：彩虹多美麗，請穿著整潔服飾回校，並必須攜帶小背囊、餐具、清水及手帕回校，是日上午班及全日班返、放學時間照常。如(6 月、7 月份生日之小朋友需要參加拍攝生日照片)，請填妥回條交予班主任彙收。
- (九) 6 月 15 日(星期六)為畢業典禮綵排，詳情請留意有關通告。
- (十) 6 月 29 日(星期六)為家長日，請家長依照安排時間出席。

備註：1.倘遇三號颱風訊號、黑色或紅色暴雨訊號，所有活動將取消或順延舉行。

此 致
貴 家 長 台 鑒

二 零 二 四 年 五 月 廿 九 日



Notice concerning June

29/05/2024

- 1) Whole day class students need to pay the school fee (June) before 10th of the month, you can come to school office to pay or put inside the notice bag. For students who take the school bus, it can also put the school bus fees inside the notice bag.
- 2) 31st May, 2024 (Friday) will be held the "Parent-Child Athletics Fun Day ".Please gather at the Chung Sing Benevolent Society Mrs Aw Boon Haw Secondary School (No.20.,Siu Lun Street., Tuen Mun) hall (4/F) at 9: 45 a.m..
- 3) Parents-Child Reading Reward Programme from February to June, 2024. We hope parents can enhancing parent-child relationship during the story telling activity and book reading section at home. The book report can enhance the development of language of children, please return and complete to the class teacher on 3rd June, 2024 (Monday).
- 4) K3 students will visit the " Legislative Council Complex "on 3rd June, 2024 (Monday). However , K1 and K2 students as usual.
- 5) 4th June, 2024 (Tuesday) arrange a photography company to come to school to take personal student photos and class photos for students.
- 6) Release results of Central Allocation will be from 5thJune,2024 (Wednesday) to 6thJune, 2024(Thursday). (If parents have provided a mobile phone number on the Choice of Schools Form and indicated their consent to receive the Central Allocation results via this mobile phone number, they will also receive the result via SMS message on 5thJune,2024).The K3 parents must go to registrate on 11th June, 2024 (Tuesday) to 13th June, 2024 (Thursday) with the given primary school which through Central Allocation Centre.
- 7) According to the school calendar, 10th June, 2024 (Monday) shall be the holiday for the Dragon Boat Festival.
- 8) It is to inform you the birthday party (June , July) will be held on 14th June,2024 (Friday). The theme of this time: A beautiful rainbow. Students can have their wear on and reminded to bring tableware, clear water and towel with knapsack. School bag shall not be brought.
Venue: main campus
Remarks: Birthday students want to purchase a birthday picture, please give the reply slip to the class teacher.
- 9) 15th June, 2024 (Saturday) will be the graduation ceremony rehearsal. Please pay attention to the relevant announcement for details.
- 10) 29th June, 2024 (Saturday) will be Parent day .Please come to school on time.

*If Red rainstorm, Black rainstorm or typhoon signal no.3 have been hoisted by the Hong Kong.